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Parkering for darner

P
NUB X

Parkering kun for darner er eit fe-
nomen ein forelopig ikkje vil finne
her til lands. Men i Tyskland fann
Leif Magne Lillebakk denne peria
av ein parkeringsplass. Som vi ser av
bildet har dameparkeringa god
plass og medforer lite behov for
krevande svingemanovrar.
- Sa enkelt at sjolv mor kan klare
det! Som vi ser er Porschen og
Audien behorleg parkert pa «man-

neparkeringa», medan Ford Ka'en er plassert under
skiltet for konebilar.

Kva med a overfore dette til norske forhold? Kva

med eigne parkeringsfiler til domes «Kun for bonder i
byen»? Noko a tenke pa til neste revisjon av Veg-
normalen?

(Marte Kjorstad -foto; Leif Magne Lillebakk)

Med ein eigen dame
parkeringsplass blir
parkeringa si enkel
at sjolv mor kan
klare det!

Pittoresk sykkelveg
Pa Saetre, pa fylkesveg 71 sor for Ikornes, har veg-
vesenet nettopp fullfort eit gang- og sykkelvegtiltak
med fine natursteinmurar, ny asfalt og beplanting.
Gamie stabbesteinar henta fra Hellesylt utgjer eit pit
toresk innslag pa ein av nedkomstvegane.
(Anders 5. Moen)
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Solceller til
batterilading
Det er na montert solcellepanel til lading av batterier
pa skiltvognene. Kreative personer pa asfaltlagene
(egenregi) har dermed lost problemet med manglende
stikkontakter langs landevegen. Opplegget fungerer
aldeles utmerket.

(Gunnar Flemmen)

Takkar for fast dekke

- Diverre har filmen blitt til dels Oydelagd pi grunn av statleg re-
fleks, skriv Kire Nerhagen, som har sendt oss bildet.

Kare Nerhagen takkar i eit brev til vegsjef Karl Melby
for «ekspeditt og velvilleg handsaming» av saka om
fast dekke pa fylkesveg 93.
- Det er ei glede bade a koyre pa og a bu ved vegen
etter at han fekk fast dekke, skriv ban. Pa vegne av alle
i bygda retter han ei hjarteleg takk for nyvegen.
(Marte Kjorstad - foto; Kare Nerhagen)
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argusauge og millimetermal!

Vi har heile tide vore klar at folk utanfor rekkjene vare har eit godt
auge til oss. Det gjeld ikkje berre politikararne og ivrige vegforkjemp-
arar i distrikta. Det er greit nok og silk det skal verel Noko verre er det,
tykkjer mange, at einskilde nynorskforkjemparar folgjer oss med
argusauge og millimetermal. Lokale mallag har lenge vore pa «krigs-
stien» og har klaga redaktoren av Veg og Virke inn til Det Kongelege
Kulturdepartement. Arsak; del krev at alt redaksjonelt stoff som vert
trykt i bladet - sjolvsagt ikkje bilder og illustrasjonar - skal vere pa ny-
norsk. I var fattige forstand trudde vi at ved a sorgje for ein jamn
fordeling mellom nynorsk og bokmal fulgte lova, og slik gjorde alle til
lags - det vere seg nynorskfolk eller del som heller vil lese bokmal.
Men, slik er det altsa ikkje! Avdelings-
direktoren og radgjevaren i det tidlegare
nemte departement visertil mallova. Basta!
Gjennom brev og ei mengd vedlagte kopiar av JHUl^ -
forskrifter og lovtekstar gjer dei det klart at
alt det redaksjonelle stoffet i Veg og Virke skal
skrivast pa nynorsk. For a slippe ein ny runde
med mallaga og departement, tar vi med ein K|^V|&|8h'|
gong pa oss ansvaret nar vi seier at dette ma
vel og femne om Manadsnytt. jj

Eit lite hoi i lova har eg likevel funne, R|
meiner eg. Artiklar, som ikkje er skrivne spesi- . flP
eit for bladet vart, kan skrivast i den malforma . , >4!^
forfattaren onskjer a bruke. Eg veit sa inderleg
vel at administrasjonsmalet vart er nynorsk, men eg oppfordrar ikkje til
lovbrudd - voner og trur eg - nar eg skriv at bidragsytarane ikkje leng-
re oppmodast til a skrive spesielt for Veg og Virke Er det tankar og
idear, hendinger, opplevinger eller noko dykk vil fortelje og dele med
oss andre, sa skriv det ned i det malfore du bruker. Finn du sa ut i
neste omgang at du dele orda din med andre, spor du redaktoren om
det kan kome pa trykk i Veg og Virke. Sa far vi sja pa det.

Vi er ikkje uenig i malkampen som no forast, naer sagt med alle
midlar. I krig blir mange vapen tatt i bruk, men maten kampen vert
fort pa er ikkje alltid med pa a fremme saken. Det eg lurer pa, er om
ikkje malfolket hadde statt seg betre pa, og kanskje og fatt storre
forstaing i kampen for okt nynorskbruk, om dei ikkje hadde vore sa
beinharde og kompromisslause. Halvparten av dei tilsette i etaten var
nyttar bokmal, og dermed trur eg og at halvparten av del mange
tusen lesarane vare nytter eit anna malfore enn nynorsk. Skal vi Ikkje
ta hensyn til dei som berre nyttar bokmal, riksmal, dialekta si eller kva
det matte vere?

Eg berre spor?

Vel, vel, alt det redaksjonelle stoffet i denne utgava av Veg og Virke
er skriven pa nynorsk. I ettertid skal vi gjere sa godt vi kan, men altsi
artiklar som ikkje er skriven spesielt for Veg og Virke kan vi lite gjere
med, kjaere malfolk. T ^

Ha ein god dag, om du les nynorsk eller bokmal. L
redakt0r/in foleiar
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I 0rsta produksjonsomrade skjer det for tida my-
kje i rassikringa sitt teikn. Arsomsetnaden er i ar
pa omiag 60 millionar kroner, - 15 millionar meir
enn normalt. Ei viktig arsak tii auka omsetnad og
auka sysselsetting er bygginga av riksveg 651
Volda-Greivsneset.

- Rassikring er viktig, og spesieit i eit omrade
som 0rsta, der vi bar svaert mange rasutsette veg-
strekningar, seier produksjonsleiar Ingoif Kleppe.
Produksjonsieiaren er ogsa oppteken av sikker-
heitstiltak for dei som bar arbeidet sitt pa vegen.

Tekst og foto: Marte Kjorstad

0ysta/produksjonsomrAde^
0rsta produksjonsomrade femner om Ulstein, Hareid, 0rsta, Volda,
Vanylven, Sande og Heroy kommunar. Omradet har 35 tilsette.
Av desse er det fire oppsynsmenn som adminlstrerer arbeidet pa eit
aniegg eller omrade, (blir fire og ei halv stilling fra hausten av) og to
kontortilsette pa heiitid. Det er to vegstasjonar underlagt 0rsta
produksjonsomrlde, - eln pa EidsS og ein pa Guskoy.

Rassikring er ei av dei viktigaste oppgavene i dette omradet.
0rsta er det produksjonsomrldet i More og Romsdal som er mest
ntcett for snofonner og ras, og som har flest vegstengingar pa grunn
»ras Series er Mn delef av eewMet utsett. Dame pS slike vegardiV lets, jc^ » n. nn nalcfinrrlpn

0r^aNolda, Standal/Fesmy, Mistefjorden og Dalsfjorden.

Mot ein arsomsetnad pa omIag
45-46 millionar kroner i fjor, er
omsetnaden i 0rsta produksjons
omrade i ar pa heile 60 millionar
kroner.

- Arsomsetnaden er stort sett
noksa stabil nar det gjeld oppdrag
fra trafikkavdelinga, men skiftande
nar det gjeld oppdrag fra utbyg-
gingsavdelinga, forklarer produk
sjonsleiar Ingoif Kleppe. Veg-
bygginga pa prosjektet Volda-
Greivsneset foregar stort sett i
eigenregi. Arbeidet med tunnelen
er likevel sett vekk til Veidekke.
Betongseksjonen pa produksjonsav-
delinga tek seg av betongarbeidet,
resten av det vanlege vegarbeidet
blir utfort av 0rsta produksjons
omrade. Den store omsetnaden
medforer ogsa auka auka behov for
mannskap Dette vert dekt med
omdisponeringar og inntak av kort-
tidstilsette. I tillegg har 0rsta
produksjonsomrade to laerlingar.

^ - Drifta av Rotsethorntunnelen
pa aniegget Volda-Greivsneset gar
svaert bra. Entreprenoren held skje-
maet, bade nar det gjeld penge- og

roduksjonsomrade

i
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tidsforbruk, fortel anieggsleiar
Dagfinn Rotevatn. Drivinga av den
omiag 2,2 km lange tunnelen har
gatt utan uhell og uforutsette
stopp, og gjennomslaget skjedde
25. august.

Rassikringsprosjektet er kostnads-

rekna til 104 millionar kroner.
Prosjektet omfattar i tillegg til tun
nelen omIag ein km ny veg fra 0vre
Rotset fram til Sjukehuskrysset, og
vidare skal vegen forlengast til
Volda sentrum. Samtidig blir mu-
jegheita for ei forlenging av tunne
len mot Lovikneset halden open.

_ Kva vil skje med omsetnaden

nar dette rassikringsprosjektet blir
avslutta?
- Eg hapar at vi kan utfore ulike

delprosjekt av Eiksundsambandet.
I^en eg ser nok med ei viss uro pa
framtida i og med at omsetnaden
nodvendigvis ma ga ned ein perio-
de nar rassikringa er ferdig, fortel
produksjonsieiaren.

Utnytting av ressursar
Ingoif Kleppe har vore produk
sjonsleiar i 0rsta produksjonsomra
de i tre ar. Men pa grunn av at han
har vore leiar i Norsk vegteknisk
forening hadde han permisjon fra
jobben i eitt ar. Produksjonsieiaren
snakkar varmt om tryggleik og ut
nytting av ressursar. Han fortel ivrig
om den nye lastebilen til 1,6 millio-
par kroner som blir brukt til veg-
Pierking om sommaren. Vinterstid

blir vegmerkingsutstyret teke av,
og bilen blir brukt som salte- og
broytebil pa Gurskoya.
- Eit godt dome pa ressursutnyt-

ting, meiner han. Elles fortel pro
duksjonsieiaren at bygginga av
Vikebygdvegen erframskunda. Ved
a bygge Vikebygdvegen no, har ein
klart a utnytte tunnelmassen fra
Rotsethorntunnelen til vegbyg-
ginga.

0rsta produksjonsomrade er det
einaste omradet i fylket som har
ein kombinert veg- og trafikksta-
sjon, og produksjonsieiaren fortel
at samarbeidet fungerer godt.
Stasjonen harfelles kantine og sen-
tralbord, noko som forer til at det
blir eit felles miljo for dei som ar-
beider ved stasjonen. Ingoif Kleppe
trur at spesieit dei som tidlegare
har arbeidd pa ein stasjon med ber-
re ein eller to tilsette set pris pa a
ha eit slikt miljo rundt seg.
Stasjonen har ogsa nye og fine lo-
kale som er med pa a skape trivsel.

Produksjonsieiaren trur at det
tette samarbeidet forer til at felles
problem for trafikk og produksjon
loyser seg pa ein lettare mate. Han
fortel at dei ogsa hjelper kvarandre
pa kontorsida, ved at dei som arbei-
der pa kontoret har skaffa seg
kompetanse pa nye omrade og kan
utfore nye og ulike oppgaver pa
stasjonen.
- Er det ingen problem knytt til

ei slik organisering?

Produksjonsleiar Ingoif Kleppe Mpar
at dei tilsette i 0rsta produksjonsomrade
kan utfore ulike delprosjekt av
Eiksundsambandet.

- Rolledelinga kan kanskje vere
eit problem til tider, men i hovud-
sak er mi erfaring at det a vere i eit
litt storre miljo berre er positivt,
sier Ingoif Kleppe.

Salting og trugslar
Alt er likevel ikkje berre fryd og ga-
man i 0rsta produksjonsomrade,
heller. Produksjonsieiaren fortel at
dei som har arbeidet sitt pa vegen,
til domes med salting eller broy-
ting, av og til er plaga med trugslar
pa arbeidsplassen. I lokalmiljoet er
det ein del motstand mot salting,
og arbeidarane har opplevd a bli
truga bade med knyttnevar og
kniv. Omradet er ogsa mykje plaga
med at broytestikkene blir brotne
ned. Ingoif Kleppe etterlyser no eit
nytt informasjonsopplegg for a ska
pe forstaing for kvifor ein til domes
saltar vegane, Han ser ogsa for seg
eit opplegg skreddarsydd for skule-
ungdom angaande broytestikker,
som han hapar kan vere klart nar
vinteren kjem.

veg og virke 5/98 5
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fcKnusarenn
i Hordaland
Siden pasketider har vart flytende
knuseverk «Knusaren» vaert pa
oppdrag for Statens vegvesen i
Hordaland, naermere bestemt i
Akrafjorden, ca. 9 mil ost for
Haugesund. Oppdraget gar ut pa
knusing av forskjellige fraksjoner
med ramasser fra en tunnel som
drives langs Akrafjorden (lengde
ca. 7 km), som vil innga 1 stamve-
gen (El34) mellom Haugesund og
Oslo. Hovedtyngden av de knuste
masser fraktes 1 bat til det sakalte
«Trekantsambandet» i Sunnhord-
land, som skal binde sammen oye-
ne Bomlo og Stord med Sveio.
Totalt omfatter kontrakten 110 000
tonn hvorav 70 000 tonn er tilslags-
masser til asfalt pa nevnte storan-

Fra venstre: Age Sellvoll, Hordaland veg-
kontor (ansvarlig for kvalitetsoppfolging),
Ernst Tupsjoen (innleid hjelp fra Statens
vegvesen Hordaland) og vir egen stedlige
arbeidsleder Odd Berget.

/t; , \ ̂ a

legg. I kroner utgjor kontrakten ca.
2,5 mill.

Til na har arbeidene gMt svaert
bra, og det er kommet gode tilba-
kemeldinger fra oppdragsgiver.
Stedlig leder for arbeidene er for-
mann Odd Berget. En regner med
at arbeidene i Hordaland er fullfort
innen utgangen av november 1998.
Da setter «Knusaren» kursen mot
Sunndalsora hvor 60 000 tonn tun-
nelmasser venter pa knusing til for-
sterkningslag i Oksendalstunnelen.
Dette arbeidet skal vaere fullfort se-
nest i utgangen av mars 1999.
Deretter er planen for «Knusaren»
bl.a. produksjon av tilslag til asfalt-
produksjon pa Sunndalsora i 1999.
(Gunnar Flemmen)

«Knusaren» i arbeid ved El34 i Akrafjorden,
Sunnhordland.

Asfaltarbeid i Sunndalen
Fra 3. august og
fram til ca. 1. okto-
ber vil det paga as
faltarbeid langs rv
70 i Sunndalen fra

tidlig morgen til sen
kveld. Totalt skal

det legges ut vel
40 000 tonn asfalt,
og arbeidene vil

paga fra kl 0600
til 2330 mandag
til torsdag med i til-
legg et forkortet dagsskift pa fre-
dag. I de 40 000 tonn ligger nytt sli-
telag pa rv 70 fra Sunndalora til fyl-
kesgrensa, nytt slitelag pa fv 314
mellom Gjora til Hafsasen (7,4 km)
samt strekninger med nytt slitelag
pa rv 70 fra Sunndalsora til Alvund-
fjord.
Asfaltarbeidene blir utfort i egen-

regi i samarbeid med Statens veg
vesen S0r-Tr0ndelag, som og star

for hoveddelen av arbeidene.

Trpndere igang med knusing ved Krogshamn, Sunndalsora.

Knusing av tilslag til asfaltproduk-
sjonen var igang 22. juni. Knusing
av tilslag til asfalt og produksjonen
av asfalt skal utfores av vart nabo-
fylke i nord, i tillegg skal de og del
ta med ett dekkeleggingslag.
Ramassene til knusing av asfalttils-
lag tas direkte fra tunneldrivinga.
Et eksempel godt regionalt samar
beid mellom gode naboer og god
total ressursutnyttelse.
(Gunnar Flemmen)

Samarbeid om
stadsutvikiing

Stadsutviklingsprosjektet for Vei-
holmen og Vestsmola, som er
eit samarbeidsprosjekt mellom
Smola kommune og vegvesenet
vart avslutta 31. juli. No framstar
ankomstomradet pa Hottran-
klakken pa Veiholmen i ny og
aygrensa form. Omradet dannar
eit godt forsteinntrykk for tilrei-
sande som held fram pa den gam-
le sementvegen innover i Vaeret,
der Stadsutviklingsprosjektet har
aniagt ein vandringstrase.

Ogsa pa Dyrnes, ved Dyrnes-
krysset pa riksveg 669, har samar-
beidet mellom Vegvesenet og
Stadsutviklingsprosjektet fungert
godt. Krysset er no stramma inn
og avgrensa, slik at det er meir
oversiktleg. I samband med dette
arbeidet har Smola kommune
•"ydda opp i ein del av kloakk-
utlaupa i omradet, og har bidre-
ge med midlar til Vegvesenet sitt
arbeid. Det gjenstar ein del
mindre arbeid pa den opne
ankomstplassen ved brannstasjo-
oen pa Dyrnes. Arbeidet som
gjenstar er mellom anna a anleg-
ge eit mindre areal med rund-
stein for ei sittegruppe. Befolk-
ninga pa Dyrnes bar sagt seg ville-
p til a kjope inn plantar og sta
for beplanting og vedlikehald.
(Marte Kjorstad -
foto; Magne Gjernes)
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Dekke-
legging
i niorddal
Tekst: Karl Melby Foto; Karl Melby/Geirmund Nordal

Fylkesveg 93 slynger seg omtrent fra strandniva ved
Fj0ra og opp til Selboskar nesten 400 meter over havet.
Dei siste to-tre ara har det vore ekstra innsats for
utbetring av vegen ved hjelp av spleiselag mellom
Norddal kommune og Fylkeskommunen. Etter at
Norddal kommune makta a finne 300 000 kroner
ekstra pa kommunebudsjettet i ar, var grunnlaget lagt
for a fa fast dekke pa heile vegen. 2. juli 1998 vart ein
hogtidsdag i bygda og kommunen. Da var arbeidet
fulifort. Flagga gjekk til topps og alle asfaltarbeidara-
ne fekk kaffi og kaker fra glade og takknemlege nabo-
ar og brukarar av vegen.

Asfaltleggarar, bygdefolk, ordforar og vegsjef samla pa trappa
utanfor ungdomshuset Fredheim pi FJpri. Alle fekk smake pi irets
jordbaer, og fekk ogsi el rose fri kommunen.

Legging av dekke pi Fjpri. Ved utieggaren ser vi fri venstre
Kristina Nyland, Jan Rogne, Edmund Norland, Reidar BJprkedal og
Ole Svendslid.

Edmund Norland svlngarseg I valsen... Valsing I bratte slynger krev
at tunga mi haldast beint I munnen, bide for i halde seg pi vegen
og for i fi god kvalltet pi dekket

SIste resten av asfaltlasset vart brukt til i asfaltere oppstllllngs-
plassen ut mot sjpen. Her ser vl Melissa Trones, Arne Strandmann,
Edmund Norland, Reidar Bjprkedal og Jan Rogne. Ved utieggar- '
spakane Ole Svendslid.

¥
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Ingunn Lindgaard Simonhjell heiter den nye produksjonsleia-
ren i Kristiansund produksjonsomrade. Ho er 29 ar eg den ei-
naste kvinnelege produksjonsleiaren i Statens vegvesen.
- Det a ha ei leiarstilling har ikkje berre med erfaring a gjere,
eg det har ingenting med kjonn a gjere, seier den nye
produksjonsleiaren som gler seg til a ta fatt pa arbeids-
oppgavene.

F0rste kvinnelege
produksjonsieiar
Tekst og foto: Marte Kjorstad

Ingunn Simonhjell starta i stillinga
pa Nordmore 20. juli. Ho kjem opp-
rinneleg fra Rissa 1 Sor-Trondelag,
men har det siste aret vore produk
sjonsieiar i produksjonsomrade vest
i Forde i Sogn og Fjordane. Tidleg-
are har ho mellom anna arbeidd pa
utbyggingsavdelinga i Statens veg
vesen Akershus, der ho var kon-
trollingenior pa eit aniegg. Ho er
utdanna sivilingenior og har ogsa
student pedagogikk.
- A vere ung kan vere ein fordel.

Ettersom eg er komen inn i etaten
etter omorganiseringa samanliknar
eg ikkje stadig med den gamie or-
ganisasjonsstrukturen, seier 29-
aringen. Den nye produksjonsleia
ren har likevel erfaring fra myndig-
heitssida og fra arbeid mot entre-
prenorar. Ho trur at arbeidet hen-
nar i Kristiansund vil innebere stort

sett dei same utfordringane som i
Forde.

- Arbeidsrollene i den nye orga-
nisasjonen er ikkje klare nok enno,
og det same gjeld ordninga med
funksjonsavtalar, seier ho.
- Eg meiner at det er ein fordel

at det er ulike aldrar og kjonn i sli-
ke stillingar, sjolv om bade alder og
kjonn til tider har blitt brukt imot
meg. Produksjonsleiaren fortel at
ho ikkje tenker sa mykje over at det
er eit mannsdominert miljo ho ar-
beider i, men at ho stadig vekk har
vorte mint pa det.
- Det har ofte blitt forventa av

meg at eg ska! ha ein «maskulin»
oppf0rsel, fortel ho. Ein gong vart
ho til domes spurd om ho ieika med
bilar da ho var lita ettersom ho var
interessert i oih teknisk jobb.Ingunn Simonhjell kjenner seg Ikkje

saerleg maskulin, og ser heller ikkje
nokon grunn til at ho skulle gjere
det.

- A vere produksjonsieiar inne-
ber ogsa personalhandsaming og
administrasjon, og spesielt i desse
arbeidsoppgavene er det kanskje
ein fordel a vere jente, trur ho.
Produksjonsleiaren trur at folk
har lettare for a opne seg for ei
kvinne enn for ein mann. Likevel

har ho fatt sporsmal om korleis
ho har gjort seg fortent til dette,
ho som er sa ung og som att-
patil er kvinne?
- Det er langt fram

til vi har likestilling,
meiner ho. Ho har

for det meste po
sitive erfaringar
med a arbeide i

mannsdominerte miljo, men sy-
nest at dei skjulte fordommane sa-
rar.

- Eg har opplevd a ikkje bli inn-
stilt til ein jobb fordi ein har meint
at eg ikkje ville takle a «sjefe over»
mannfolk, fortel ho.
- Og menn har ofte verka over-

raska nar eg har kome med argu
ment og meiningsytringar. Dei had-
de kanskje ikkje rekna med at eg
skulle ha sa mange meiningar, trur
ho. Elles fortel ho at ho ofte auto-

matisk har blitt sett pa som raud-
strompe, eller at menn har gatt ut
ifra at ho er den som er flinkast til
ulike hushaldningsoppgaver som a
koke kaffi og liknande.

Stort sett har produksjonsleia
ren likevel berre positive erfaringar
fra karrieren si sa langt. Ho har som
oftast blitt teken seriost i fagmiljo-
et, og spesielt i Sogn og Fjordane
fekk ho veldig positiv tilbakemel-
ding.

- Det er ein fordel
at det er ulike al

drar og kjonn I leiar-
stillingar, meiner
Ingunn Simonhjell.

- Der vart eg behandia som ein
«likemann», og slik hapar eg det
blir i More og Romsdal og. Produk
sjonsleiaren ser det ikkje som si
oppgave a drive kjonnskamp, men
ho synest at etaten treng fleire jen-
ter, og ho hapar difor at tilsetjinga
kan vere med pa a trekke fleire jen-
ter inn i Vegvesenet.
- Publikum oppfattar signal og

har gjennom ara kanskje fMt ei litt
negativ haldning til Vegvesenet,
seier ho, og trur det er pa tide i
vise at Statens vegvesen ikkje er ein
«gutteklubb», men ein serios etat.

Pi'oduksjonsleiaren ser
fram til a ta fatt p^ oppgavene som
ventar henne, og gler seg til a bli
kjend med bade folket og omradet.



Kvinnene inntek leiarplass
- men More eg Romsdal er fiSvarte-Per»
Tre nye kvinnelege leiarar er opploftande nytt for leiar
i likestillingsutvalet i Statens vegvesen More eg
Romsdal, Vigdis Helmersen. Sa langt har det derimot
gMt tratt med tiisettinga av kvinner i Vegvesenet i
fylket. Tai fra 1997 viser at ein berre for stillingstypen
praktikant oppfylte mala til etaten nar det gjeld talet
pa kvinnetilsettingar. Likestillingsleiaren hapar no at
rekrutteringspolitikken begynner a vise resultat i form
av ei jamnare kjonnsfordeling i etaten.

/j (ijJ J-i

-Likestillings-
politikk treng
ikkje i innebere

kjpnnskvotering,
seier leiar i like

stillingsutvalet
i Vegvesenet i
M0re og

Romsdal, Vigdis
Helmersen.

■  ■¥

Berit Brendskag Lied er tiisett som ny
seksjonsieiar ved planleggings- og sam-
ordningsseksjonen. Her i diskusjon med fri
venstre Terje FinsSs og Gunnar Flemmen.

Tekst: Marte Kjorstad
Foto: Wiggo Kanck

Med Berit Brendskag Lied som ny
seksjonsieiar ved planleggings- og
samordningsseksjonen og Ingunn
Simonhjell som produksjonsleiar
har Statens vegvesen More og
Romsdal til saman tre kvinnelege
leiarar. Fra for har ein Inger Muren
Gronseth som er seksjonsieiar ved
seksjon for fellestenester. Dette er
godt nytt for likestillingsutvalet i
Statens vegvesen More og Roms
dal, som hapar at likestillingspoli-
tikken no begynner a vise resultat.

- Det er ikkje snakk om kjonns-
kvotering, seier leiar Vigdis
Helmersen. Kvotering er bade uak-
tuelt og uonska. Kva for ei kvinne,
eller mann for den del, vil vere for-
nogd med a bli tiisett berre fordi
ban eller ho er av «rett» kjonn?
Likestillingspolitikk treng slett ikkje
a  innebere kvotering. Det finst
mange andre tiltak for a fa fleire
kvinner inn i etaten, og ogsa inn i
utradisjonelle retningar i etaten.
Vigdis Helmersen nemner nokre av
forslaga som er komne pa ulike li-

kestillingskonferansar, samt fra den
sentrale personalleiinga i Vegdirek-
toratet:

- Det kan vere snakk om deling
av stillingar slik at to personar deler
til domes ei leiarstilling. Ein vil ogsa
vurdere noksa offensive tiltak som
rotasjon av leiarstillingar og a gi
andre tilbod til eksisterande leiarar
for a gje plass til nye.

- Men er det nok kvalifiserte
kvinner a ta av til desse stillingane?

- Nei, sporsmalet om korleis ein
skal rekruttere dukkar stadig opp
som eit sentralt personaltema i hei-
le etaten. No snakkar ein om a ga
inn i ungdomsskulen og oppfordre
jenter til a ta ei teknisk utdanning,
- eit tiltak som ikkje har vore iverk-
sett for, fortel Vigdis Helmersen.

R^nn^ar^eTerTT^ er som ^TgerT
Stillingstype

^egarbeidarar:
Fekniske stillingar:
'raktikantar:
Dppsynet:
.aerlingar:
.eiarstillingar:
lommarvikarar

Etatsmil vad

nytllsettingar
jfr. Handlings-
plan for like-

stilling fri 1995

Nytllsettingar i
fylka i 1997,

Vegdirektoratet
ikkje inkludert

Nytllsettingar i
Statens veg

vesen Mare og
Romsdal i 1997

10% 7% 0%
35% 30% 20%
30% 60% 100%
30% 17% 0%
20% 10% 0%
35% 34% 0%

ikkje med i ikkje med i 55%

i
Talet pi
kvinner i

Vegvesenet i
M&R totalt

pr. 1.1.1998

1%
8%

100%
0%
0%
3%

oversikta oversikta
ikkje med i
oversikta

- Desse tala viser at vi i More og Romsdal mi kunne seiast i vere «Svarte-Per» nir !
Met handlar om kvinner i etaten, men dog at vi er pi veg i riktig retning. Det t4"j
Me leri imidlertid ikkje fortel oss, er i kva grad det er sprik mellom viljen til I ti®
^^^inner kontra tilgangen pi kvinner, seier Vigdis Helmersen. ri-||i
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og tvers

Straumskrysset har fitt bedre sving og
endret vikeplikt.

Straumskrysset
- Skodje
I  forbindelse med at dispensasjon
for busser i rute gikk ut 1. mai i ar,
ble ruten for bussene lagt om slik
at de na kjorer via Skodje sentrum
og Dragsundet til Alesund. For a
bedre forholdene ble Straums

krysset lagt noe om med bedre
sving og endret vikeplikt. Tilbake-
melding fra bussjaforer som kjorer
strekningen er god. Prosjektet ble
planlagt i samarbeid mellom veg-
kontoret og Alesund trafikkstasjon.
Alesund produksjonsomrade har
statt for utforelsen.

(Runar Inge Larsen)

student Siv Oterhals markerer landkar akse

1 pS Ikomnes. Brua vil gi herifrS og over
mot Vik pi vestsida av fjorden.

Sykkylvsbrua
blir til

Byggestart for brua over Sykkylvs-
fjorden er planlagt i januar 1999,
og aniegget vil da sta ferdig som-
maren ar 2000. Brua har no offisielt

fatt namnet Sykkylvsbrua, eit ved-
tak som er i samsvar med tilrading
fra kommunen og namnekonsulen-
tane for Vestlandet. Sykkylvsbrua
vil fa ei total lengd pa 860 meter,
og vil vere ein del av ein ny parsell
pa fylkesveg 71. Bruarbeida saman
med tilhoyrande vegarbeid vil bli
lyst ut pa anbod i haust.

(Jorn Arve Hasselo)

Fallskjerm-
hopping
forbode

Fallskjermhopping forbode stod
det ein gong pa dette skiltet pa
Trollstigen. Om klistermerka
markerer reviret til del som har

trassa forbodet er uvisst, men at
dette ein gong var eit forbodskilt
er i alle fall ikkje lett a sja.

(Marte Kjorstad -
foto: Anni Karl Pedersen)

«(Kast S0|

Qf det g

niy Lang0ybru -
Fv252 i Aver0y
Arbeidet med ny Langoybru skal startast i haust og er
planlagt avslutta seinhausten 1999. Nybrua far fem
spenn og totallengd pa 240 meter mot gamlebrua som
har tolv spenn og totallengd pa 252 meter. Brua far to
koyrefelt og to meter breidt fortau. Lengste spenn blir
60 meter og seglingshogda 16 meter. Brua skal byggast
som stalkassekonstruksjon, det vil seie at botn og side-
veggar blir utforte i stal medan brudekket blir stoypt i
betong pa staden. Staiarbeida inklusiv montering vil
bli sett borttil entreprenor, medan betongarbeida blir
utforte av produksjonsavdelinga var.
(Per Age Brevik - foto: Wiggo Kanck)

(Foto: J0

Langoybrua vil bli av same typen
som Mjosundbrua i Aure (bildet).



Aver0y kommune markerte
9. juli at den tronge, bratte
og uoversiktlege flaske-
halsen pa riksveg 64
mellom Bruhagen og
NaustvoMkrysset er blitt
historie. Vegarbeidarane og
representant fra vegkonto-
ret var inviterte av ordforar

John Harry Kvalshaug til
hyggeleg lag med kaffi og
marsipankake. Det vanka
ogsa mykje ros for godt
arbeid - bade med a bygge
vakkert og med a bygge silk
at trafikantane vart lite

hefta under byggeperioden.

Tekst og foto: Anders S. Moen

BruhagenA/ardesvingen er ikkje
blant dei store prosjekta i fylket
med sitt budsjett pa 4,5 millionar,
men trafikantane er blitt kvitt ei

problemstrekning som bar medfort
store materielle skader og ogsa per-
sonskader. Og kostnaden er innan-
for budsjettramma. Bruhagen lys-
forening bar bidrege til at aniegget
ogsa bar fatt veglys.

Det bar belle tida vore ein hyg
geleg og god tone mellom veg
arbeidarane og grunneigarane.
Gamlelensmann Wangensten 0ye,
som sjolv badde ansvaret for a skaf-
fe veggrunn i si tid, kunne knapt fa

Vardesvingen i Bruhagen pi Averpy er blitt
rett si vakker og godt framkomeleg.

fullrost vegvesenkarane nok. Av
overskotsmateriale bar ban sjolv
snikra blomsterkasser ved vegkan-
ten. No er ban oppteken av at det
fine aniegget ogsa blir vedlikebal-
de inn i neste artusen. - Men! - og
det er alltid eit men. Det star fram-
leis att 1,2 kilometer gang- og syk-
kelveg til ca. 6 millionar kroner
nordover til Rodsand for ein kan
seie seg ferdig med bogt prioriterte
tiltak ved kommunesenteret. Og
ordforaren understreka at vi ikkje
ma gloyme dei viktige tiltaka for
mjuke trafikantar i Karvag.

r y ommune med ordfpraren i spissen spanderte kake pi
ar ei arane 9. juli. Fri venstre: Magne Veiset, ordfprar John Harry
vas aug, planleggjar i Averpy Kristian Larsen og Olaf Bal fri

bruhagen veglysforening

Her er det blitt biomster og parkeringsplass der riksvegen tidlegare
gjekk heiit inntil huset til pensjonert lensmann Wangensten 0ye.

veg og virke 5/98 11



Over og ut med lUWP:

Masjonal transportplan
- ein nyskapning
Arbeidet med nyskapningen Nasjonal transportplan 2002-2011
- som nok blir erstattaren for styringsdokumentet NVVP - er
savidt i gang. Det endelege felles plandokumentet fra del fire
samferdsleetatane Statens vegvesen, Jernbaneverket,
Kystverket og Luftsfartsverket, som vii fortelje korleis Staten
sine pengar ska! brukast til samferdsleutbygging, drift og ved-
likehald, blir lagt fram for Stortinget til handsaming varen
2000.

I
■

1  .

Tekst: Wiggo Kanck

Foto: Marte Kjerstad

Det er lagt opp til elt stramt tidsskje-
ma. Grovt skissert pagar planarbeidet
i fylket fram til desember i ar. Da gar
fristen for del lokale utfordringsdoku-
menta ut. For altsa Stortingsmeldinga
blir lagt fram cm godt og vel halv-
anna ar, er det mange fristar som skal
haldast og mange milepselar som skal
passerast pa vegen. For Statens vegve
sen er det ei solid fjor i batten og hel
ler ikkje ei sa reint lita tillitserklaering
at det er var etat som bar

fto oppgava med a koordi-
nere arbeidet mellom etata-

ne og i forbold til fylkeskom-
munen.

Fylkeskommunen si rolle
og medverknad i planarbeidet
vil bli styrkte bade politisk og
administrativt samanlikna med

det som bar vore tilfellet tidle-

gare. Dette skjer ved at fylkes
kommunen blir trekt aktivt med

i utreiingsarbeidet til transporte-
tatane. Vidare er det ein foreset-

nad at prioriteringar pa vegnet-
tet utanom stamvegane blir over-
latne til den einskilde fylkes-
kommune innanfor overordna

okonomiske planrammer og ram
mer fastsette av Stortinget.

Men kva vil sa Stortings
meldinga ta for seg? Forst og fremst
skal Nasjonal transportplan konsen-
trere seg om overordna sporsmal.
«Detaljeting» er det ikkje lagt opp til,
og departementet forlanger beller ik
kje semje om alle val og prioriteringar.

Transportsektoren si rolle i regje-
ringa sin politikk og avgiftspolitiske
forhold med verknad for transport
sektoren vil vere eit tema. Transport-
no/it/ske utfordringar og verkemiddel
og forslag til prioritering av okono-

miske rammer mellom del einskilde

transportsektorar og innan den ein
skilde delsektor, vil vere ein annan del
av innbaldet.

-Tiltak innanfor transportsektoren
som fremmar utvikling av robuste bu-
og arbeidsmarknadsregionar, med eit
konkurransedyktig naeringsliv, er mel
lom del sentrale emna i planarbeidet.
Planen vil legge stor vekt pa utvikling
av viktige nasjonale transportkorrido-
rar og samband til

Over og ut med NVVP, spSr

overingenior Svein Solbjprg.

utiandet, med god tilknyting til regio-
nale og kommunale transportsystem.
Vidare skal vi sja pa mulegheita for a
overfore trafikk fra veg til jernbane.
Det fremste malet er likevel at politi-
karane skal fa eit fagleg godt grunn-
lag for prioriteringane sine nar peng-
ane skal setjast av til samferdslefor-
mSI. Kva for konsekvensar dette even-
tuelt kan fa for veginvesteringane i
framtida, er for tidleg a seie noko om,
slar koordinator Svein Solbjorg i veg-
sjefens stab fast.

Ein sentral del av planen vil altsa
bli omtalen av utfordringar og priori
teringar i definerte transportkorrido^
rar. Det er sa langt definert atte korri-
dorar. Kristiansand-Stavanger-
Bergen-Alesund-Kristiansund-Trond-
beim og Oslo-Trondbeim/Alesund er
vare definerte korridorar.

Andre hovudtema i planen vil vere
utvikling av effektive og miljovenn-
lege transportsystem, samtidig som
planen ogsa tek for seg trafikktryg-
gleik og miljoproblem innanfor
transportsektoren.

Startskotet gar
9. September

- Etter at Stortinget bar handsama planen, er det klart for ein ny runde. Da blir
handlingsprogrammet med konkrete prioriteringar av ulike tiltak og kva for
vegprosjekt som skal gjennomforast klart, fortel Svein Solbjorg.

Onsdag 9. September blir det lokale arbeidet og den politiske handsaminga
sparka i gang. Det skjer i samband med motet i samferdsleutvalet i fylket.
- Vi bar mange tidsfristar a halde framover, sa her blir det nok S gjere, seier

Svein Solbjorg. Saman med Jan Arild Johansen, Hermund Vebenstad, Ulf Myhre,
Lage Lyche, Leif Magne Lillebakk og Karl Melby representerer Solbjorg Statens
vegvesen i den lokale gruppa.
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pa kryss

Farvel til

R0YKE-
ROMIHET
pa vegkontoret
Du var der alltid, med dora pa
gl0tt for OSS som ville inn.

Steliet og iivsvilkarene var
det sa som sa med, men du var
som en lovetann i asfalten. I
regn og sorvest «brant du inne»
med all var tobakksroyk, for
skikkelig luffing fikk du kun
gjennom vinduet pa vindstille
godvaersdager. Veggene dine
ble gule og du luktet ikke saerlig
godt. Vi tettet dine trekkfulle
sprekker etter beste evne, men
det hjalp ikke alltid. Trasig var
det de gangene du plaget «de
andre» med din innestengte
royklukt, og derfor fikk enda en
spiker I din kiste.

Vi matte til slutt innse at din

tid var tilmalt. Elsket av noen,
hatet av andre - det var dessver-
re ikke plass for deg lenger. Det
var en trist dag da veggene dine
fallt for snekkerens hand (og i
antiroykernes and).

Na er du borte, kun en svak

eim av din eksistens henger
igjen i korridorene og minner
OSS om de gode stundene hos
deg. Du var det eneste sosiale
samlingspunktet pa vegkonto
ret som fungerte pa tvers av
bade alder, funksjon og avde-
linger. Du var med og knyttet
sosiale forbindelser som ikke
hadde vekstvilkar andre steder

pa kontoret enn hos deg.
Arbeidsdagen pa vegkonto

ret blir ikke det samme uten
varmen, samholdet og trivselen
du tross alt gav oss. Vi sorger
sart over tapet av deg, der noen
av OSS star i fylkehusets kalde,
morke og trekkfulle kjellerut-
gang for a dempe nikotintrang-
en - og for a treffe hyggelige
kollegaer som en ellers ikke sen

Du er og blir dypt savnet.
Hilsen alle oss som hadde (og

fortsatt har) behov for S bruke

deg.

Premiering fra
forslagsnemnda 1'^"
Ove Robekk og Svein Solbakk stakk
til saman av med 17 000 av del

21 000 kronene som vart fordelte

pa motet i forslagsnemnda 30. juni.
Dei to fekk 6000 kroner kvar for

forslaga om henhaldsvis «0m-
bygging fra mekanisk til hydraulisk
loft og senk av sideplater pa scre-
ed» og «Hogtrykkspylebom bak si-
deborsten pa feiebilen». Vidare
vart Robekk premiert for «Total
ombygging av skoytekost pa asfalt-
utleggar», medan Solbakk fekk
premie for «Opphenging av auto-
vernskinner pa rekkverk». Pa motet
vart det vidare vedteke a premiere
Bjorn Andersen sitt forslag
«Skilting pa ferjekaier om stenging
av propananlegg i koyret0y» med
4000 kroner.

Forslagsnemnda har fatt opplyst
at Gudmund Hoi sitt forslag «Sno-
fresing etter vinterstenging» er yt-
terlegare premiert med 5000 kro
ner fra det sentrale Bedommelses-

utvalget. Kjell Arne Sagli har fatt
2000 kroner for «Bruoppheng for
ferjekaibruer».

Tidlegare i ar har folgande for
slag blitt premierte: «Gjenbruk av
gammal asfalt» av Anders Bergem
og Sverre Digernes (10 000 kroner),
«Snofresing etter vinterstenging»
av Gudmund Hoi (10 000 kroner),

«Tappekran for vatn til ferjene» av
Arne Hoem (2500 kroner) og
«Ressursforbruk personell» av
Trygve Vestad (4000 kroner).

(Marte Kjorstad)

Milj0tiltak pa TVollstigen

A'

Pa Trollstigen har det skjedd ein del
utbetringar den siste tida. Pa Stig-
rora er gammal betongkant bytt ut
med rekkverk av naturstein, og
framfor restauranten er det bygd ei
trafikkoy. I tiilegg er arbeidet med
ein gangsti mellom Stigrora og res
tauranten i gang, fortel David
Grovdal ved Andalsnes vegstasjon.

(Marte Kjorstad -
foto: Anni Karl Pedersen)

Vigdis Helmersen ut0ver
balansekunstar pJ Stig0ra.

Eksotisk
rygging
Camilla Norii frS Trondheim (i bilen
naermast) synest det var svaert
eksotisk 3 m3tte rygge ombord pS
ferja til Ona.
(Marte Kjorstad)

Ombordkj0ring

pa signal

rygge embbrd



For a gjere glatte vinter-
vegar farbare, bar det
vore nytta ulike metodar
opp gjennom tida som
til domes sandstroing.
Problemet er at sand

iagra ute cm vinteren
frys, eg for a loyse denne
situasjonen bar det vorte
utprova diverse lagring-
matar. Ein av desse lag-
ringmatane som no er i
ferd med a verte beiit

utrydda, er sandsiloane.
Dei grone, firkanta jarn-
kassene med rombeforma

topplokk som stod pa fire
boge, tynne bein i sand-
taka rundt omkring.

Sandsiloen og sandlageret pi Lerheimsreiten
i Rauma kommune.

M A m A
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Forsvinnande sandsiloar
Tekst og foto: Kristine Bjorndal

Jobbar ein med kulturminneregis-
trering 1 marka, dukkar det opp litt
av kvart. Folk ein kjem i kontakt
med bar forskjellige interesser og er
opptatt av ulike ting. Og det forer
ein til eit mangfald av typar kultur-
minne. Domer pa det er gravroyser,
teinvegar og - sandsiloar.

Glatte vegar om vinteren for no-
kre tiar sidan vart sandstrodde for a

vere farbare. Men sand Iagra ute om
vinteren frys, og vert mest urad a fa
laus. Da var det kjekt a ha ein sand-
silo som romma nokre billass med

ufrosen sand. Sanda i siloane vart

oppvarma av fleire straumforande
element som gjekk horisontalt fra

vegg til vegg i fleire hogder inne i si-
loen. Det kunne ta opp i ei veke a fa
varma opp sanda i siloen. Elementa
trekte mykje straum, og var ikkje ak-
kurat energisparande.

I distriktet til noverande Andals-
nes vegstasjon var det i si tid tre
slike sandsiloar. Ein i sandlageret pa
Brusletta ved Slettafossen pa Verma,
ein pa Lerheimsreiten og ein pa
Mielvab0en der Andalsnes vegsta
sjon ligg i dag. Siloane pa Brusletta
og Lerheimsreiten kom omiag sam-

stundes kring midten av 1960-talet.
Mjelvabosiloen kom nokre fa ar sei-
nare. Dei to fyrste romma 60 ku-
bikkmeter sand, medan Mjelva
bosiloen tok heile 80 kubikkmeter

sand. Forutan storleiken var denne

siloen ein nyare og litt betre modell.
Oskar Rodstol, som no er pensjo-

nert vegvoktar og vedlikehaldsar-
beidar, hugsa at sanda vart varma
opp til ho rauk. Varmast vart sanda
kring varmeelementa, og det var
nok den sanda som rauk. Medan

resten av sanda berre vart nok opp
varma sa ho ikkje skulle fryse.

Kan hende var slike sandsiloar

med oppvarma sanda og dei erfa-
ringane vegarbeidarane hadde med
dette utstyret, ein idegjevar og ein
sped forlopar til dagens provepro-
sjekt med stroing av belt sand pa
vintervegane vare?

Pa 1960- og 1970-talet kjopte
vegvesenet inn mange slike siloar,
mellom anna fra Ankerlokken. Dei
vart sende som gods pa Raumabana,
og verkstadformann Per Fiva hugsa
dei fekk i oppdrag a koyre ut siloa
ne dit dei skulle. Det vart visst nokre

turar kring fjordane pa Sunnmore
og elles rundt om i fylket.

I dag er alle dei tre opprinnelege

sandsiloane i Rauma borte. Dei rusta

opp, og vart rivne. Det gjeld for 0v-
rig samtlege sandsiloar i fylket vart,
sa naer som ein. Mest alle forsvann

samstundes da sandhusa vart bygde
kring midten av 1980-talet. Den
eine sandsiloen som enno er att hja
Vegvesenet her i fylket, star pa
Lerheimsreiten i Rauma. Da den

opprinnelege sandsiloen her vart ri
ven, flytta vegvesenet ein sandsilo
fra Gronnes dit. Han er framleis i

bruk, men er no mykje rusta og i
darleg forfatning. Sa om ikkje lenge
finst det ikkje att nokon sandsilo pa
Lerheimsreiten heller.

Kjelder:
Oskar Rodstol - pensjonert vegvok

tar og vedlikehaldsarbeidar i
Rauma, Statens Vegvesen

Per Fiva - verkstadformann
Andalsnes vegstasjon, Statens
Vegvesen

David Grovdal - formann
Andalsnes vegstasjon, Statens
Vegvesen

Asbjorn Saeter - pensjonert
oppsynsmann, Andalsnes vegsta
sjon, Statens vegvesen
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Eg vart litt sein, og stiltra meg pa ta
opp pa galleriet - der fekk eg sja

Bestestova i Stordal'n, utan lyset tent pa.
Film fra vegopning i 56 over lerretet dro

- naer 400 menneske og festduka bord, og 150 teiys med glo.
Pianisten gav stemning - til fiimen ban spela,

folket satt stille, tenkte og dvela
- no bar vl tunnel - slutt er det pa rasfaren og tela.

V

'f ' 50 vart det Melby og Bratland, del taia etter tur.
Karl gratulerer, ban trivs 1 bygda, Olav seg pa neste byggjesteg bur.

Ja, sa merin, fekk vl og tips om koss ei synfaring bor vera, om ein er lur.
Dei mest tevia bm likaste orda sa folk knapt pusten slapp,

det er stas for meg vegvesenansatt nar bygda gir sjefen min trampeklapp.
Brattland takka, og sa som ban rneinte for del fekk gava.

Lik Drillo dp burde batt «paela», ikkje vase i smasko rundt nova,
fekk befre einj den neste ma vente pa byggjesteg to, som du nesten lova.

Det vart underbaldning av likaste slag,
nabokommunar gav sin kulturgave i dag \

- fra opera og sekkepipe til Brazzy Ones og Strings, del kunne sitt fag.
0ss'n fra Orskog mintes tider annleis enn no, j

deii boyrde pa latten, del kjende seg att - ja den var go. i PBT
^\Liv Randi fra Stranda leverte tankevekkjande kaseri av rette sorteff;

gamletunnelen badde bol i begge enda, men var tett,
„ / den ville bo selje til Romeriksporten,
bolet som da vart att, kunne Martin Scbanke drive rallysporten.'^

/  ;Men eg veit kva du beilt sikkert lova w ~
- dagen rned fast dekke til Overoye, du da ville nytte gave,F ^
Eg skulle sa gjerne gitt deg ein ullsole eg sjolv bar tova ~ -I "

Om sola skein du ville brette stovlen ned. ' *

Eg vonar du ikkje far «kalde f0t», og at eg kan vere med. t
Med sommaren bapet veks

- eg byr sa gjerne pa nytrekt kaffi og Mariekjeks ^ ~
r . . *

4 '-

elsing vegvesenansatt bybone og Stordalspatriot
. #

r  . /eg og virke i5/9a 1 ^

i



Returadresse;

Statens vegvesen
More og Romsdal
Fylkeshuset
6400 Molde
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